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Møteinnkalling     

Emne Styremøte   

Dato: 7. april Tid: kl. 1800 - 2000 

Sted Klubbhuset, Hortemo    

Referat:     

Til stede: Trond, Tom, Marielle, Espen, Preben, Elisabeth, Vibeke, Fredrik 

Ikke til stede: Aina, Roger, Jeanette 

Referent: Vibeke 

 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Fast post: Styrets leder 

- Godkjenne referat fra forrige møte 
o  

- Info fra hovedstyremøte 
o Informasjon om status for tilbygget, dette er i rute 
o Politiattestansvarlig må sitte i hovedstyret, det jobbes 

med en god løsning 
o Håndballen ønsker samarbeid med fotballen om 

fellestrening for førsteklassingene. 
 

- Økonomi 
o Skiltene er nå fakturert ut. 
o Fotballen har fått 40 000 i fra lokalbankfondet 
o Utstyrsstipend for vantene fra nif 
o Klubben har fått 42 000 kr fra billotteriet 
o Treningsavgiften må faktureres i april. 
o Fra årsmøtet i GIL 

▪ Lagkassene må vises i årsregnskapet. 
▪ Støtte fra hovedstyret og banken må vises på 

ulike linjer i regnskapet. 
▪ Grasrotandelen har gått ned, oppfordring til å få 

flere til å registrere seg for støtte. 
▪ Vedtak om at det kan søkes om ekstra støtte til 

tiltak som generer mer aktivitet. 
- Årshjul 

  

Marielle 

Marked:  

Skiltene for de firmaene som ikke betaler vil bli tatt ned. Trond/Fredrik 

Sportslig:  

Gutter 2009/Juniorlaget: Det er gjennomført møte med 2009 spillerne 
som ikke ønsket samarbeid med Vigør. Spillerne som er igjen, har gått 
over til juniorlaget. Juniorlaget er flyttet fra nivå 1 til nivå 2. 

Espen 
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Gutter 2012 og gutter 2011 får nye trenere. 
 
Ved påmelding av lag på ulikt nivå for samme spillergruppe forventes 
det at rulleres mellom lagene. 
 
Utfordringer som oppstår på lagene følges opp forløpende. 
 
For å hjelpe nye trenere i gang foreslås det at det lages en guide til nye 
trener med informasjon og tips til øvelser.  
 

 
 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

 Forespørsel fra G 2015  

Referat:  Laget ønsker å delta på Lindesnescup for å øve på overnattingscup, og 
søker om å få dekket påmeldingsavgiften på 3 000 kr per lag.  

Ved neste styremøte  

 

 Mail fra Nedre Hortemo vel  

Referat: Forespørsel fra velforeningen om det er aktuelt å jobbe for å få realisert 
regulert veiløsning. 

  
 
Fotballen støtter initiativet. Marielle tar henvendelsen videre til 
hovedstyret. 
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Referat:   

 Eventuelt  

Referat: Referater fra 2025 har ikke kommet på nettsidene. 
 
PUMA cup: Planleggingen er påbegynt og påmeldingen er åpnet. 

   

 Neste styremøte: 5 mai 

 


